
Møte samarbeidutvalget/ skolemiljøutvalget 

Leder:  Vigdis Nagy 

Elevråd barnetrinn:          Mina Bendiksen  
Elevråd ungdomstrinn:         Andreas Sigurdsen 
Andre ansatte:           Cecilie Mysing 
Lærer:      Vigdis Nagy 
Lærer:      Edgar Thodal 
FAU:      Marita Pedersen 
FAU:      Mari Holthe-Seim 
Politiker:                                Jonas Sayed ???????? 
Rektor:      Karen Arnø Grastveit. 

Vara:  Nora M. Eia                                       

Vara:     Monika L. Eia    

 

 

Dato: 09.01.20 

Tilstede: Karen Arnø Grastveit, Mari Holte – Seim, Cecilie Mysing, Geir 
Arne Berg og Vigdis Nagy 

Meldt forfall: Nora Eia, Edgar Thodal, Mina Bendiksen og Andreas 
Sigurdsen 

 

Sak 1.20 

Konstituering 

Nytt styre: 
Leder: Vigdis Nagy 
Nestleder: Cecilie Mysing 
Sekretær:  

 

Sak 2.20 

Ordensregler 
Skal være revidert i 2019/2020 er påbegynt. 
Skal revideres hvert 4. år. 



 

Sak 3.20 

Referat fra Fau. 

Leder av Fau gikk gjennom referat fra 4. nov 19. 

• Hvilket trinn bør få ansvar for 17.mai . Undersøkes videre. 

 

Sak 4.20 

Litt om trygt og godt. 

• Alle har rett å gå til fylkesmannen om de ikke føler de får god 
hjelp/oppfølging av skolen 

• Det ligger en god film ute på nettet om dette temaet, på Rogaland 
Fylkeskommune 

• Sokndal skole har 19 aktivitetsplaner pr.dags dato 
• Planene kan stå fra 2-3 uker opp til flere måneder. Det holdes nå 

på å gå gjennom planene for å se om noen kan lukkes.  

Sak 5.20 

• Sorplanen på skolen har blitt brukt flere ganger dette skoleåret, og 
den har fungert. 

• Litt informasjon om utviklingen rundt den nye busstoppen ved 
skolens fotballbane. 

• Hærverk – både på skolen og i bygda. Ble oppklart. 
• Gå og sykkelaksjonen ble gjennomført i høst. Det er ikke satt i 

gang noen ny aksjon. Vi ønsker å få til noe nytt. 
• Gangfelt ved rundkjøringen inne på skolens parkeringsplass ble 

igjen tatt opp. Her må det gjøres noe. Teknisk etat er koblet på. 
• FAU måtte registrere seg i Brønnøysund registeret. De har en del 

utgifter i forbindelse med bankutgifter, men ingen inntekter. 
Hvordan skal dette løses.  
Dette bringes videre til levevilkår. ( Som etter møtet har funnet en 
løsning, ved at kommunen dekker disse kontoutgiftene) 

• Informasjon om organiseringen oppvekst/omsorg 



• Planleggingen av personaltur til Krakow er i full gang 

 

Ref: 
          Vigdis Nagy 


